
,,BARBARA" W DNlU 28 WRZEŚN|^2017 ROKU.

Zgodnie z uchwałą zarządu osiedla,,Barbara" z dnia 10.08.2017 roku - w dniU 28.09,2017 r.

Wsiedzibie szkoły Podstawowej nr 2 w Czechowicach - Dziedzicach odbyło się o8ólne Zebranie
mieszkańców osiedla,,Barbara". Przybyłych mieszkańców oraz zaproszonych gości: Burmistrza Miasta
i Gminy - Mariana Błachuta, w-ce Burmistrza - Pawla Mrowca, kierownlka prewencji Straży Miejskiej

- Leszka czopka, członka Rady PoWiatU Pani EWa Kmiecik - Wronowicz oraz redaktor Gazety
czechowickiej - loannę sosnę przywitał Przewodniczący osiedla ,,Barbara" , Andrzej Maj
i zaproponował następujący porządek zebrania:

].. Stwierdzenie prawomocności zebra nia,
2. Wybór sekretarza zebrania.
3. sprawozdanie z dzialalności Zarządu, omówienie wydatków iwykonania zadań,
4. Proponowanie zadań do budźetu osiedla na 20],8 rok (uchwała),
5. Przeglosowanie upoważnienia do zmian W trakcie roku budżetowe8o przezZarząd {uchwala),
6. Proponowanie zadań do budżetu gminy na 2018 rok.
7. Wolne wnioski
8. zakończeniezebrania

Mieszkańcy osiedla jednogłośnie zaakceptowali taki porządek zebrania. Z8odnie Z punktem
pierwszym porządku zebrania przewodniczący na podstawie |isty obecności Stwierdził, źe w zebraniu
uczestniczy 3]. mieszkańców, co stanoWi Wystarczającą |iczbę do podejmoWania uchwal oraz
do zgłaszania zadań na rok budżetowy 2018. Następnym punktem porządku obrad byl wybór
sekretarza ogólnego zebrania mieszkańców osiedla ,,Barbara". Kandydaturę Marka Pietrzyka zglosił
przewodniczący zebrania. W związku z brakiem innych propozycji z sali wszyscy obecni jednoglośnie
przyjęli WW. ka ndydaturę.
W oparciu o punkt trzeci przewod niczący przedstawił wykonanie za dań w 2017 rokuwgponiższej Iisty:

1,. Budowa chodnika przy ulicy Drzymały - 20 000,- złotych
2. Remont dróg Wewnętrznych na osiedIu Paszkowiec - 10 000,- złotych
3. Przebudowa chodnika od ulicy Królowej Jadwigi do Ko|on ii - w realizacji - 20000, zlotych
4. Budowa parkingu na łączniku u|icy Górniczej - 5000,- złotych
5. Remont szatni W Szkole Podstawowej nr 2 - 6000,- złotych
6. Dofinansowanie Wymiany drzwi w Przedszkolu Publicznym nr 10 - 10 000, zlotych
7. Dofinansowanie imprezy dla dzieci Zapaleńcy 2017 - 3000,- złotych
8. Dofinansowanie zawodów wędkarskich - 2000,- złotych
9. Budowa lamp ośWietleniowych ul. Górnicza - Firma Tramp 1600,- z|otych
10. Dofinansowanie Przedszkoli Publicznych nr 9 i10 po 2000,- złotych na imprezy dla dziecr -

W trakcie WydatkóW.

Rezerwa 3729,- złotych

11. Dofin3nsowanie spotkania oplatkowego dla emerytów - 1000,- zlotych. § 4300
].2. Dofinansowanie działalności Teatru Muzycznego Movimento W czechowicach - Dziedzicach

1000,-złotych-§4210
13, Dofinansowanie Chóru Moniuszko 1000,- złotych - § 4210
14. Dofinansowanie grupy wolontariatu dziatającej przy parafii św. Barba ry , 700,- zlotych § łZZO
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Z zadań Gminy wykonano:

Na terenie Osiedla Kolonia przystąpiono do wymiany wodociągu - 600 000,- zlotych

Wykonano wymianę nakladki asfattowej od ul. Wę8lowej do ulicy Topolowej wraz

z chodnikiem do piekarni - 2OO OO0,- złotych oraz droga do osiedla Boczna 700 000,

BudoWa zaplecza kajakowego

Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie w głosowaniu mieszkańcóW osiedla ,,Barbara",

Zgodnie z punktem czwartym przystąpiono do zgłaszania Zadań do budżetu na 2018 rok,

Po dyskusji przyjęto następujący podział środkóW z budżetu 85512,- zlotych:

1. 40 00o,- złotych - Kolejny etap remontu chodnika na ulicy Drzymały

. 2. 10 O0O,- złotych - malowanie pomieszczeń Zarządu Osiedla i sal lekcylnych w budynku SP 2

orau remont boiska wielofunkcyjnego.
3.3000,-złotych-Dofinansowanieimprezyplenerowejdladzieci,,Zapaleńcy2017,,§4300
4. 2000,- zlotvch - Dofinansowanie zawodów wędkarskich dla dzieci § 4210

5. 1000,- złotych - Dofinansowanie spotkania inteBracyjnego emerytóW,,Kadra" § 4220

6. 1000,- złotych - Dofinansowanie spotkania oplatkowego emerytóW § 4300

7. 4000,- zlotych - Dofinansowanie imprezy mikołajkowej w Przedszkolu nr 10 § 42

8. 2000,- złotych - Dofinansowanie imprezy mikotajkowej w Przedszkolu nr 9 § 4210"'

9. 2000,- zlotych - zakup nagród ną}on ku rsy 1 zarłody sportowe dla 5P 2.§ a2l0. 
, . .

10. 5000,- ztotych - Dofinanso*rn;ę ftfilfrjifot§iaży Pożarnej ,'ł (9e,"wc"'"

11. 10 O00,- złotych - wykonanie projektu ulicy Dolnej odcinek dwukierunkowy od ulicy

1,z. 551-2,- złotych Rezerwa budżetu

W głosowaniu zebrani mieszkańcy z jednym glosem Wstrzymującym się podjęli uchwalę

o przyjęciu budźetu na 2018 rok,

Ń arugiei uchwale ,jednogłośnie zebrani mieszkańcy upoważnili zarząd osiedIa ,,Barbara"

do z8łaszania propozyc.|i zmian zadań W trakcie roku budżetowe8o W ramaCh niewykorzystanych

środków finansowych dla Osiedla,,Barbara".
Zgodnie z punktem szóstym obrad przystąpiono do zglaszania propozycji zadań do budżetu gnliny

na 2018 rok.
1. Dofinansowanie projektu ulicy Dolnej- odcinek dwukierunkowy od ulicy Drzymaly,

2. Dokończenie remontu Drogi Nad Biatką,

3. Dokończenie budowy Parku przy ulicy Rumana

KoIejna część zebrania dotyczyła wolnych wniosków idyskusji, w której glos zabrali:

1.WaliczekFranciszek-zapytałomożliwośćwykonanianakładkiasfaltowejnaulicyGórnicze1
na co odpowiedział Burmistrz i Przewodniczący RO tłumacząc, że wpierw należy

wyremontowaĆ kanalizację, a dopiero potem naWierzchnię aby nie trwoniĆ Środków

fina nsowych.
2.PaW|usLeszekiDobuckiŁukasz-zapytaliomożliwośćwykonaniaprojekturemontuUlicy

Dolnej na odcinku dwukierunkowym, który zostal Wpisany jako propozycja do budżetu gminy,

3. Mieszkańcy prosili, aby władze gminy zwróciły się do Starostwa o wykonanie przelsĆ

dła pieszych na ulicy Wiglowej w okolicy wyjścia z ogródków działkowych (brama w,iazdowa)

W kierunkU szkoły eoosŃowÓj nr 2 oraz W okolicach myjni samochodowej przy "Biedronce",
4. Gach lrena - poprosila Burmistrza o wyjaśnienie własności drogi pomiędzy 1, l ż oraz 3 i 4

rzędem Kolonii. W odpowiedzi Burmistrz wy.iaśnił, że należy do Kompanii Wę8lowej, które]

Władze ocią8ają się i utludnia.ią przekazanie ich gminie czechowice - Dziedzice bez czego nie

można ich remontować. Przy okazji Burmistrz poinformował że ulica GÓrnicza znajduje się pod

t.
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opieką konserwatora zabytkóW, co utrudnia.|akiekolwiek inwestycje beZ uzyskania jego o pin ii,

Burmistrz zapewnił mieszkańców, że w dalszym ciągu czyni starania, aby przejąć drogę
od Kompani Węglowej.
Gach lrena - zwrócila uwagę aby kierownik robót ziemnych na terenie Kolonii dopilnowai
staranne8o ulożenia kostek z rozebranych chodników ijezdni.
Ziółkowska Alicja - zgłosiła, że na ulicy Górniczej brak znaku ograniczającego prędkość poniżej

40 km/h. Poruszyła także prob|em zapylenia zabudowań imieszkań leżących najbliżej skladu
materiałów sypkich firmy Cyroń. Burmistrz obiecal zwrócić 5ię do Wtadż powiatoWYch
o obniżenie prędkości, natomiast przedstaWiciel Straży Mie.jskiej CZopek LesZek obieCat
porozmawiać W spraWie zapy|enia z terenu składU materiałóW sypkich firmy Cyroń,
Lubas Jadwiga zaproponowała likwidację ścieżki łączącej ulicę Rumana Z Jeżynową ze względu
na brak ośWietIenia i bezpieczeństwo użytkownikóW.

7.

Na tym Zebranie zakończono
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Przcwodniczący Zarządu

sekreta rz zebra n ia

7?x


